

Question1

While going through the RFP I have come across a requirement for 5 years of experience. Is there any way for someone with less than 5 years experience to get involved with this program or other similar programs?

M4 which states: "The bidder must demonstrate, by providing a resume, that the proposed dentist possesses a minimum of 5 years' experience as a licenced practicing dentist"

Answer 1

For this Request for Proposals (RFP) solicitation process, as stated under the Mandatory Technical Criteria - M4, the proposed dentist must have a minimum 5 years' experience in order to apply.

We invite you to continue to consult the Government of Canada's Tenders at <https://buyandsell.gc.ca/> for similar processes.

Question 1

En passant par la sollicitation de Demandes de Proposition (DP), j'ai rencontré une exigence pour 5 ans d'expérience. Existe-t-il un moyen pour une personne ayant moins de 5 ans d'expérience de s'impliquer dans ce programme ou dans d'autres programmes similaires?

M4 qui stipule: "Le soumissionnaire doit démontrer, en fournissant un curriculum vitae, que le dentiste proposé possède un minimum de 5 ans d'expérience en tant que dentiste licencié"

Réponse 1

Pour ce processus de sollicitation de Demandes de Proposition (DP), comme indiqué au Critères techniques obligatoires - O4, le dentiste proposé doit avoir une expérience minimale de 5 ans pour postuler.

Nous vous invitons à continuer de consulter les offres du gouvernement du Canada au <https://achatsetventes.gc.ca/> pour des processus similaires.